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Ηγούμενος Μονής Ξενοφώντος: «Η Ανάσταση του 
Κυρίου είναι η μεγάλη μας ελπίδα»
Ορθοδοξία και Ορθοπραξία / Άγιοι - Πατέρες - Γέροντες / Άγιον Όρος

/var/www/diakonima.gr/cat=96196
/var/www/diakonima.gr/cat=56
/var/www/diakonima.gr/cat=23
http://www.diakonima.gr/wp-content/uploads/2017/04/img_4330.jpg


«Να νιώσουμε τη δύναμη της Ανάστασης» καλεί ο Ηγούμενος της Μονής 
Ξενοφώντος Αγίου Ορους, Αρχιμανδρίτης Αλέξιος, τους πιστούς στο αναστάσιμο 
μήνυμά του.

Ο Αρχιμανδρίτης Αλέξιος αναφερόμενος στην Ανάσταση του Κυρίου τονίζει πως 
«άνοιξε η πύλη του Παραδείσου και η ελπίδα αυτή πρέπει να μας παρηγορεί και να 
μας οδηγεί».

Παράλληλα, αναφερόμενος και στα εμπόδια που αντιμετωπίζει η Ελλάδα, ο 
Ηγούμενος της Μονής Ξενοφώντος, λέει: «Με τις πνευματικές δυνάμεις μπορούμε 
να συνεχίσουμε τον αγώνα στις δύσκολες ημέρες που διερχόμεθα».

Παρακολουθήστε αναλυτικά το μήνυμα:

 

Πηγή: vimaorthodoxias.gr

http://www.vimaorthodoxias.gr/eipan/igoumenos-monis-xenofontos-i-anastasi-tou-kiriou-ine-i-megali-mas-elpida-vinteo/

